
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 440 

 

На 26 октомври 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия  при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно приемане на Оперативен план 

за организацията на работата в ЦИК в деня на изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

  Докладва: Севинч Солакова 

2. Проект на решение относно определяне на структурата на 8-

цифровия номер на бюлетината за гласуване във втори тур на 

изборите за кметове. 

  Докладва: Севинч Солакова  

3. Проекти на решения, свързани с регистрации на 

наблюдатели. 

  Докладват: Йорданка Ганчева, Георги Баханов, 

   Красимир Ципов, Димитър Димитров, Любомир 

   Георгиев, Елка Стоянова 

4. Проекти на решения, свързани със състави на общински 

избирателни комисии. 

  Докладва: Цветозар Томов 

5. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Цветозар Томов, Йорданка Ганчева, Елка 

  Стоянова, Силвия Стойчева, Любомир Георгиев, 

  Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, Камелия 

   Нейкова.  



2 

6. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

 Докладват: Росица Матева, Димитър Димитров,  

  Цветозар Томов, Йорданка Ганчева, Елка Стоянова, 

  Силвия Стойчева, Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, 

  Любомир Георгиев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Росица Матева, Емил Войнов, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов.  

 

Заседанието бе открито в 11,10 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова –председател на Централната 

избирателна комисия, и  господин Цветозар Томов – заместник-

председател на ЦИК. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги. В 

залата сме 11 членове на Централната избирателна комисия. Имаме 

необходимия кворум за провеждане на заседание. 

Предлагам ви следния проект за дневен ред: 

1. Проект на решение относно приемане на Оперативен план 

за организацията на работата в ЦИК в деня на изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. с докладчик госпожа 

Солакова. 

2. Проект на решение относно определяне на структурата на 8-

цифровия номер на бюлетината за гласуване във втори тур на 

изборите за кметове с докладчик госпожа Солакова. 

3. Проекти на решения, свързани с регистрации на 

наблюдатели с докладчици госпожа Йорданка Ганчева, господин 
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Георги Баханов, господин Красимир Ципов, господин Димитър 

Димитров, господин Любомир Георгиев, госпожа Елка Стоянова. 

4. Проекти на решения, свързани със състави на общински 

избирателни комисии с докладчик господин Цветозар Томов. 

5. Доклади по административни преписки с докладчици  

господин Войнов, госпожа Матева, господин Томов, госпожа 

Ганчева, госпожа Елка Стоянова, госпожа Стойчева, господин 

Любомир Георгиев, госпожа Севинч Солакова. 

6. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева, господин Димитров, господин Томов, госпожа Ганчева, 

госпожа Елка Стоянова, госпожа Стойчева, госпожа Гергана 

Стоянова, господин Чаушев, господин Георгиев.  

Колеги, моля за вашите предложения за допълване на дневния 

ред? 

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Госпожо Председател, моля да ме 

включите в т. 3 от дневния ред: проекти на решения, свързани с 

регистрация на наблюдатели. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Димитров, 

включвам Ви в т. 3. 

Други? Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Госпожо Председател, моля да ме 

включите в точка трета – регистрации на наблюдатели. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: И господин Георгиев 

включвам в т. 3. 

Други? Няма.  

Колеги, моля да гласуваме дневния ред с направените 

допълнения. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов);  против –   няма. 
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Колеги, започваме с точка пета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте с Вашия доклад по точка пета. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви няколко 

свързани писма от „Сиела Норма“ АД.  

Първото е с вх. № ЦИК-06-18-41/25.10.2023 г. Изпращат ни 

часовете за товарене на СУЕМГ в склада.  

С вх. № ЦИК-06-18-42/25.10.2023 г. и вх. № ЦИК-06-18-

45/26.10.2023 г. ни изпращат актуализирани няколко транспортни 

плана, като промените са за някои от транспортните средства или 

шофьори. С вх. № ЦИК-06-18-44/25.10.2023 г. ни изпращат 

коригирани транспортни планове съгласно забележките на 

общинските избирателни комисии. Тъй като вече разполагаме с 

окончателните транспортни планове, предлагам да ги утвърдим и да 

ги изпратим на МВР с указания за осигуряване на непрекъсната 

охрана на машините от склада до всяка една секционна избирателна 

комисия и обратно. 

Проектът за писмо е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Заповядайте, господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Организационно, както винаги! Въпросът, 

който стои, е какво ще изпратим, разбира се. Общ план, общ план 

плюс корекции? Защото имало някакви предварителни, сега има 

нещо получено тук, сега получаваме някакви корекции на база все 

пак някакъв общ план – затова питам какво ще изпратим сега. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Ако може да отговоря. Общият план е във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали от 23.10.2023 г., има 

подпапка „СИЕЛА – транспортни планове“. Там са всички лъчове, 

всички отговорници, всички места за претоварване, адресите, 

имената на всички шофьори и отговорници, номерата на 

транспортните средства и местата за пренатоварване в областните 
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центрове, като плюс това изпращаме коригираните отделни части, 

които докладвах в момента. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Аз предлагам във втория абзац, за да е 

непрекъсната охраната и да става ясно, да се редактира текста в 

частта „по време на пренатоварване“ и да стане „от напускането на 

склада до областните центрове, на местата за пренатоварване, по 

време на пренатоварването им в областните центрове, както и от 

областните центрове до всяка една избирателна секция до 

предаването на секционните избирателни комисии“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания или предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване по направеното предложение – да 

утвърдим транспортния график и да бъде изпратен на 

Министерството на вътрешните работи с копие до „Сиела Норма“ 

АД. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка първа от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА 

ОПЕРАТИВЕН ПЛАН ЗА ОРГАНИЗАЦИЯТА НА РАБОТАТА В 

ЦИК В ДЕНЯ НА ИЗБОРИТЕ ЗА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ И ЗА 

КМЕТОВЕ НА 29 ОКТОМВРИ 2023 Г.  

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа е 

проектът на Оперативен план за отделни етапи от организацията на 

работа в изборния ден и в частта относно приемането на 
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документите от общинските избирателни комисии, включително 

събирането на информация за избирателната активност в самия 

изборен ден и реда, по който се събира и подава тази информация от 

общинската администрация към ОИК и областна администрация. 

ОИК публикува в електронната платформа на Общинската 

избирателна комисия и по този ред се предава на Централната 

избирателна комисия. Областните администрации предават на 

администрацията на Министерския съвет. Работата в Централната 

избирателна комисия е организирана съобразно дейностите по 

Решение № 7 от 2021 г. 

Няма промяна нито в часовете за получаване на информация за 

началото на изборния ден, за избирателната активност в частта 

относно разглеждане на жалби и сигнали в изборния ден. 

Единствено в частта относно изготвянето на график за приемането 

на документите от общинските избирателни комисии предвиждаме 

да се ползва отново електронната платформа на общинските 

избирателни комисии. 

В т. 11 са посочени документите, които следва ОИК да 

предаде на Централната избирателна комисия.  

Проектът на решение за приемане на Оперативния план е също 

в папка „Заседания“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, предложения. 

Колеги, има ли предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е с № 2784-МИ/26.10.2023 г.  

 

Колеги, продължаваме с точка втора от дневния ред: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ НА 

СТРУКТУРАТА НА 8-ЦИФРЕНИЯ НОМЕР НА БЮЛЕТИНАТА ЗА 

ГЛАСУВАНЕ ВЪВ ВТОРИ ТУР НА ИЗБОРИТЕ ЗА КМЕТОВЕ. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа е и 

проектът на решение за определяне на структурата на фабричния 

номер на бюлетините за втория тур в изборите за кмет. 

В тази връзка само за сведение ви докладвам, че вчера 

получихме и писмо от Печатницата на БНБ с вх. № МИ-26-98 от 

25.10.2023 г., с което от Печатницата на БНБ са помолили за наше 

решение за тази структура. Ние бяхме предвидили в дневния ред 

още вчера да се включи. 

Тъй като приложението не се публикува, предлагам да 

изключим камерите за обсъждане на структурата на фабричния 

номер. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по това предложение? Няма. 

Моля да гласуваме предложението да бъде изключена 

камерата. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Моля да бъде изключена камерата. (Камерата е изключена.) 

Колеги, по проекта така, както е предложен, имате ли 

изказвания и предложения? Моля, по проект с № 2968 и по 

приложението има ли изказвания? Добре, изчаквам да се запознаят 

всички и, ако има предложения, да бъдат направени. 

Моля да се включи камерата, за да бъде подложен на 

гласуване проектът на решение и приложението към него. 

Подлагам на гласуване проекта на решение с проектен № 2968. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 2785-МИ/26.10.2023 г.  

Колеги, продължаваме по дневния ред. 

Госпожо Солакова, продължете с доклад в точка пета. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам да изпратим копие 

от решението с приложението на Печатницата на БНБ и до 

министъра на финансите с уточнението, че приложенията не се 

публикуват и не следва да бъдат оповестявани. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

има ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, ще ви помоля, тъй като утре 

се предават допълнително отпечатаните бюлетини за общините и 

общинските избирателни комисии, във вътрешната мрежа трябва да 

са публикувани проектите на писма до общините Средец, Монтана, 

Тунджа, Шумен, Ветово и Камено. 

Предлагам ви да изпратим тези писма до кметовете на 

общините, до съответните общински избирателни комисии, копие до 

Печатницата на БНБ и до министъра на финансите.  

С писмото ги уведомяваме в срок до 26 октомври – мислех по-

рано да се включа, не успях – до 16,00 ч. днес да изпратят по 

електронната поща на ЦИК и на Печатницата на БНБ имената на 

служителите, които от името на съответната община ще получат 
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бюлетините и ще имат право да подписват приемо-предавателните 

протоколи. 

Моля за одобрение за изпращането на писмата.  

Заедно с това предлагам да изпратим и заявката до 

Печатницата на БНБ с копие до министъра на финансите за 

последната община – Камено, за три кметства увеличен тираж с по 

100 броя бюлетини въз основа на мотивирано искане от община 

Камено, получено тази сутрин. 

Във връзка с отпечатан тираж на бюлетините с излишен брой 

за община Ветово в писмото до община Ветово и до ОИК – Ветово, 

имаме допълнително уточнение съответния брой бюлетини от 

представителите на общината и от ОИК – Ветово, да бъдат 

предадени на Печатницата на БНБ. За предаването на бюлетините да 

се подпише приемо-предавателен протокол, екземпляр от който 

Печатницата на БНБ да предостави на Централната избирателна 

комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Колеги, продължаваме към точка трета от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ, СВЪРЗАНИ С РЕГИСТРАЦИЯ 

НА НАБЛЮДАТЕЛИ. 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам постъпило 

заявление с наш вх. № 11-2 от 25.10.2023 г. от Цветелина Пенева, 

представляваща Сдружение „Демокрация и законност“, 

регистрирано с Решение № 2690-МИ от 16.10.2023 г. на ЦИК за 
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участие с наблюдатели в изборите за общински съветници и за 

кметове на 29 октомври 2023 г., като към заявлението са приложени 

12 броя декларации по образец, списък с имената и ЕГН на изрично 

упълномощени от сдружението лица, които да бъдат регистрирани 

като наблюдатели. 

Списъкът е съставен в необходимата форма. От извършената 

проверка се установява, че всички лица отговарят на изискванията, 

предвид което и въз основа на Изборния кодекс и наше решение 

предлагам да регистрираме 12 упълномощени представители на 

Сдружение „Демокрация и законност“, както следва: Мирослава 

Симеонова Николова-Гьокова, Анастас Наумов Гьоков, Иван 

Цветанов Павлов, Павел Пейчев Димитров, Иван Диков Недялков, 

Радомир Колев Георгиев, Стоян Петров Гечев, Димитър Пламенов 

Петков, Калиопа Костадинова Трендафилова, Паолина Николаева 

Анастасова, Цветелина Иванова Пандиева, Тонка Петрова 

Маджарова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля да гласуваме проекта на решение. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е с № 2786-МИ/26.10.2023 г.  

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател! 

Уважаеми колеги, във вътрешната мрежа в папка с моите инициали е 

качен проект за решение относно регистрация на наблюдатели от 

Сдружение АД УНИТАТЕМ за участие в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Постъпило е заявление с вх. № 13-1/25.10.2023 г. от Лилия 

Димитрова Ангелова-Несторова, която представлява сдружение „АД 
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УНИТАТЕМ“, регистрирано с наше Решение № 2725-МИ от 20 

октомври 2023 г.  

Към заявлението са приложени: декларации по образец 

(Приложение № 60-МИ от изборните книжа) – 2 броя; списък с 

имената и единния граждански номер на изрично упълномощените 

от сдружението лица, които да бъдат регистрирани като 

наблюдатели в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г., като списъкът е представен на хартиен носител 

и в електронен вид на технически носител в excel формат. 

Видно от извършената проверка на лицата, предложени да 

бъдат регистрирани като наблюдатели от сдружението, се 

установява, че към датата на регистрацията всички, тоест, и двете 

лица отговарят на изискванията на Изборния кодекс. 

След като взе предвид, че са представени всички изискуеми 

документи, както и резултатите от проверката, на основание 

разпоредбите на Изборния кодекс и наше Решение № 2323-МИ от 

05.09.2023 г. предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

следното решение, а именно да регистрира като наблюдатели двама 

упълномощени представители на Сдружение „АД УНИТАТЕМ“, 

както следва – посочени са в табличен вид с три имена и 

съответните ЕГН, като регистрираните наблюдатели да се впишат в 

публичния регистър и да им се издадат съответните удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

РОСИЦА МАТЕВА: Може би те слушат заседанието, да качат 

решението. Неясно защо проектите за решения не се качват във 

вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Администрацията за 

пореден път може би трябва да се подсети да качва проектите на 

решения и проектите на писма. 

Моля, режим на гласуване.   

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 2787-МИ/26.10.2023 г.  

Господин Ципов, заповядате. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, постъпило е заявление с вх. № 

17 от 25.10.2023 г. от сдружение ПЛАТФОРМА ЗА МЕСТНО 

РАЗВИТИЕ, представлявано от Нина Маркова Севова, за 

регистрация за участие с наблюдатели в изборите за общински 

съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. 

Към заявлението са приложени: списък с имената и единните 

граждански номера на изрично упълномощените от сдружението 

лица, които да бъдат регистрирани като наблюдатели в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г., списъкът е 

представен на хартиен носител и в електронен вид на технически 

носител в excel формат; декларации по образец-пет броя. 

От електронната разпечатка от Агенцията по вписванията –

Търговски регистър и регистър на юридическите лица с нестопанска 

цел, на сдружението, от което е видно, че то е определено за 

извършване на дейност в обществена полза. 

Централната избирателна комисия приема, че са изпълнени 

изискванията на Решение № 2323-МИ от 8 септември 2023 г. на 

ЦИК, което се установява от удостоверението от Агенцията по 

вписванията за сдружението. 

От извършената проверка на лицата, предложени да бъдат 

регистрирани като наблюдатели от сдружението, се установява, че 

към датата на регистрацията всички лица отговарят на изискванията 

на Изборния кодекс. 

На съответните основания от Изборния кодекс и решението на 

Централната избирателна комисия ви предлагам следното решение: 

Регистрира сдружение „ПЛАТФОРМА ЗА МЕСТНО РАЗВИТИЕ“ за 

участие с наблюдатели в изборите за общински съветници и за 
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кметове на 29 октомври 2023 г. като българска неправителствена 

организация. 

Регистрира като наблюдатели пет упълномощени 

представители. Следва списък с трите имена и ЕГН на лицата.  

На регистрираните наблюдатели да се издадат удостоверения и 

да бъдат вписани в публичния регистър. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по проекта на решение. Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 2788-МИ/26.10.2023 г.  

Следващ колега в тази точка е госпожа Стоянова. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, връщам на доклад от моя папка 

от вчера проектен № 3010. Това е предложение за решение за отказ 

за регистрация на Сдружение „Бъдеще за Северозападна България - 

БЗСЗБ“, тъй като при извършените справки в Търговския регистър и 

в Регистъра на юридическите лица с нестопанска цел по отношение 

на сдружението се установява, че не е пререгистрирано съгласно 

изискванията на закона. 

В този смисъл не са налице основанията на чл. 112, ал. 1, т. 1 

от Изборния кодекс, чл. 115 и наше Решение № 2323, поради което 

предлагам решение с диспозитив: Централната избирателна комисия 

отказва да регистрира Сдружение „Бъдеще за Северозападна 

България – БЗСЗБ“, за участие с наблюдатели в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. като 

българска неправителствена организация. 

Това е предложението ми за решение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Колеги, изказвания, моля? Колеги, предложения 

по проекта има  ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Цветанка 

Георгиева); против – 3 (Йорданка Ганчева, Росица Матева, 

Цветозар Томов).  

Решението е с № 2789-МИ/26.10.2023 г.  

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Имам още един доклад в тази 

точка. 

Пак във вчерашната ми папка е проектен № 3023 – 

предложение за  регистрация като наблюдатели на 22 упълномощени 

представители на сдружение „ЕВРОПЕЙСКИ ПРОЕКТИ В 

БЪЛГАРИЯ“, поименно посочени, с приложени пълномощни   

С постъпило е заявление с вх. № 12-1 от 25.10.2023 г. 

представляващият  което сме регистрирали  с наше Решение № 2727-

МИ от 20 октомври 2023 г. за участие с наблюдатели в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври 2023 г. е 

направено предложение за регистрация на 28 лица, от които за 22 

при извършената проверка се установява, че отговарят на 

изискванията на Изборния кодекс, а по отношение на шест лица има 

несъответствия. 

В тази връзка и на база на представените документи и наше 

Решение № 2323 от 08.09.2023 г. предлагам да бъдат регистрирани 

като наблюдатели 22 упълномощени представители на сдружение 

„ЕВРОПЕЙСКИ ПРОЕКТИ В БЪЛГАРИЯ“, поименно описани в 

проекта на решение. Тези наблюдатели да бъдат вписани в 

публичния регистър и да им се издадат удостоверенията. 

Това е предложението ми за решение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е с № 2790-МИ/26.10.2023 г.  

Колеги, продължаваме с точка пета от дневния ред: 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Благодаря Ви, госпожо Председател! 

Колеги, предлагам да изпратим получените в ЦИК писма с искане за 

допълнителен тираж на протоколите от община Айтос, Пазарджик и 

Петрич. Писмото е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева) 

против – няма. 

Заповядайте, госпожо Матева в точка пета. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо с 

вх. № МИ-15-993 от 25.10.2023 г. от Общинска избирателна комисия 

– Венец. Те ни информират, че с Решение № 39 от 26.10.2023 г. е 

регистрирана кандидатската листа за общински съветници по 

предложение на Коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“, като единият кандидат, който е 

регистриран, е с имена Н. Я. И.  

На 25.10.2023 г. в системата е генерирано несъответствие, тъй 

като след сключен граждански брак имената на лицето са 

променени. 
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Колеги, аз се свързах снощи по телефона със заместник-

председателя на Общинска избирателна комисия – Венец, и я 

информирах, че в момента нищо не може да се предприеме. След 

изборите, ако тя бъде избрана за общински съветник, ще бъде 

обявена с новото име. 

Ако желаете, можем да го изпратим и като писмена 

информация на Общинската избирателна комисия. 

Колеги, докладвам ви писмо вх. № МИ-15-1011/26.10.2023 г. 

от Общинска избирателна комисия – Кубрат, с която ни изпращат 

уведомление, че с Решение № 91-МИ от 25.10.2023 г. са заличили 

регистрацията на   Я.          Х.             М., регистриран като кандидат 

за кмет на кметство Точилари в община Кубрат. 

Предлагам, колеги, да изпратим писмо до „Информационно 

обслужване“ АД, с което да им укажем да бъде заличен в системата 

и при въвеждане на резултатите да не бъдат въвеждани за този 

кандидат, както и до ОИК – Кубрат. 

В решението си те са указали на председателя на СИК да 

пишат „заличен“ срещу номера и името на кандидата в 

кандидатските листи на информационното табло и в паравана, но 

ние указваме това да бъде направено и на образците на бюлетини, 

които се поставят пред изборното помещение и в паравана за 

гласуване. Проверих, в това кметство няма да има гласуване с 

машини. 

Указваме им, ако все пак някой избирател гласува за този 

кандидат, как да бъде отчетен този глас. 

Така че ви предлагам все пак да изпратим писмо и до ОИК – 

Кубрат, с тези указания. Писмата са във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания и предложения, ако има. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева,); против – няма. 

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви три писма от 

„Информационно обслужване“ АД: вх. № МИ-00-228/26.10.2023 г.,  

вх. № МИ-00-229 и вх. № МИ-00-230/26.10.2023 г.  

От „Информационно обслужване“ АД ни информират, че въз 

основа на изпратени вчера от нас писма за отразяване в системата на 

заличени кандидати това е извършено. 

Колеги, докладвам за информация вх. № ЦИК-09-319 от 

25.10.2023 г. от главен юрисконсулт Радославова във връзка със 

справки, извършени в Регистъра на Национална база данни 

„Население“. Те са във вътрешната мрежа в отделна подпапка 

„Справки ГРАО“. Разпечатано е и копие от регистъра за 

извършените проверки. 

Предлагам да одобрим тези действия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо, постъпило 

по електронна поща, озаглавено жалба, с вх. № МИ-22-451/ 

25.10.2023 г. това е жалба, подадена от          Д.           О.          Д. с 

посочено ЕГН и адрес, до Районна прокуратура – гр. Омуртаг, с 

копие до областния управител на Търговище и Централната 

избирателна комисия. Свързано е с това, че той от няколко години 

живее в селото, което е посочил, и забелязва, че в списъците за 

гласуване на предстоящите избори са надписани над 100 човека, 

които не са от това село и са вписани според него единствено и само 

с цел изборна манипулация. 
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Има искане за незабавни действия, тъй като изборите са само 

след три-четири дни.  

Колеги, тъй като е изпратено копие до областния управител на 

Търговище, аз ви предлагам тази жалба да бъде препратена до кмета 

на община Омуртаг по компетентност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали има един файл – последният, „Списък – БТВ – 

допълнителни представители за акредитация“ 

Моля да гласуваме да бъдат акредитирани тези трима 

представители на БТВ медия груп. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме одобряването. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, току-що на мой доклад е 

разпределено писмо, постъпило от секретаря на община Кърджали с 

вх. № МИ-06-525/25.10.2023 г., като се сочи, че във връзка с 

произвеждане на предстоящите избори и наше Решение № 2154-МИ 

– припомням, това е за избирателните списъци – в частта му, където 

се вписват избиратели със сгрешени, непълни адреси и служебно 

заличени, от община Кърджали секретарят сочи, че възникват 

въпроси за вписването в избирателните списъци на лица, които са 

дерегистрирани от единствен постоянен или настоящ адрес. В 

общинската администрация в Кърджали се сочи, че има постъпили 
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множество молби от граждани, които желаят с адресите им да бъдат 

дерегистрирани лица, които вече не живеят там. 

Предвид това и на основание Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл. 99б от Закона за 

гражданската регистрация кметът на общината издава заповед за 

определяне на комисия, която да извършва проверка за спазване 

изисквания за извършване на адресна регистрация. 

Въз основа се сочи се, че на протокола на комисията кметът на 

общината издава заповед за заличаване на адресните регистрации, за 

които е установено нарушение съответно по чл. 92, чл. 99а от Закона 

за гражданската регистрация се изпраща съответната информация до 

съответните органи за автоматизираното заличаване в регистъра на 

населението. 

Сочи се че, когато тези лица са имали друг постоянен адрес, те 

излизат в избирателните списъци. Лица, които са имали единствен 

постоянен адрес и настоящ адрес, не излизат в избирателните 

списъци. 

Въпросът, който се поставя накрая, лица, заличени по настоящ 

адрес, които са имали предходен адрес в чужбина, също не 

фигурират в избирателните списъци, както и в списъците на 

заличените лица. Следва ли тези лица да бъдат вписани в 

избирателните списъци от общинската администрация преди 

предаването им на секционните избирателни комисии. 

Колеги, поставям въпроса да се запознаем и ще моля за 

работно обсъждане предвид, че наближава момента, в който се 

предават избирателните списъци на секционните избирателни 

комисии. Това е спешният ми доклад. Поставям го за запознаване и 

за работно обсъждане. 

Докладвам писмо с вх. № МИ-22-433 от 24.10.2023 г. – как да 

гласува сляп човек. Сочи се, че има група инвалидност. 

Предлагам, че е-mail няма от кого е, да отговорим, че 

избирателите с увредено зрение гласуват по реда на наше Решение 
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№ 2545-МИ, като им изпратим и линка за самото решение, откъдето 

могат да се запознаят с всички подробности и детайли. 

Моля да гласуваме писмо в този смисъл. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  против –   

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо-искане 

за указания с вх. № МИ-15-989 от 25.10.2023 г. от ОИК – Каменово. 

Поставени са няколко въпроса с оглед проведеното обучение на 

ЦИК. 

Предлагам го също за работно обсъждане, тъй като касае 

указания, свързани с процеса по гласуване и за преценка дали да 

отговаряме на посочени изключения или не и с оглед изпратените 

документи от Общинската избирателна комисия – Каменово. 

В тази точка докладвам вх. № МИ-07-30/25.10.2023 г. Това е 

жалба от Столична община, Район „Изгрев“. 

Тъй като тя е изпратена и до Общинската избирателна 

комисия, аз я докладвам за сведение, тъй като е от тяхната 

компетентност. Касае поставянето на агитационни материали по 

смисъла на чл. 183. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам най-напред 

писмо с вх. № МИ-23-130, а има и  вх. № МИ-23-130-1/26.10.2023 г. 

с въпроса: кога ще публикувате електронния образец на СИК. 

Докладвам писмо с вх. № МИ-00-224/25.10.2023 г. от 

„Информационно обслужване“ АД, с което ни информират, че са 
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извършени корекциите в разгледан преди това вариант на 

електронни протоколи. 

В тази връзка предлагам Централната избирателна комисия да 

приеме най-напред за публикуване съответните електронни 

протоколи и да изпратим писмо. Проектът на писмото е с № 8199 

във вътрешната мрежа в папка с моите инициали. Да го изпратим до 

„Информационно обслужване“ АД. Предложението е, че следва да 

бъдат публикувани протоколите на интернет-страницата на 

Централната избирателна комисия в рубриката „Електронен 

протокол на СИК“ – така, както е обявено и в Методическите 

указания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля да гласуваме одобряването на електронните протоколи и 

изпращането на указания до „Информационно обслужване“ АД за 

публикуване на интернет-страницата на ЦИК. Не уточнихме в коя 

секция.  

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В рубриката „Електронен протокол 

на СИК“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Да докладвам за сведение писмо с вх. 

№ МИ-15-982/25.10.2023 г., с което приложено е изпратена по 

компетентност административнонаказателна  преписка по съставен 

акт за установяване на административно нарушение от ОИК – 

Поморие. За насочване към отговорното лице от Централната 

избирателна комисия. Докладвам го за сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка четвърта от дневния ред. 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ, СВЪРЗАНИ СЪС СЪСТАВИ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам проектен 

№ 3027-МИ. Той е за промяна в състава на ОИК – Алфатар, област 

Силистра. 

Постъпило е предложение с вх. № МИ-10-223 от 25.10.2023 г. 

от Бюрхан Талясов Мехмедов – упълномощен представител на 

партия „Движение за права и свободи“, с което се предлага на 

мястото на Невин Неджмидинова Ахмедова – заместник-

председател на ОИК, да бъде назначена Гюлтен Шабан Расим. 

Приложени са: заявление от Невин Неджмидинова Ахмедова, 

която има здравословни проблеми и затова иска да бъде освободена, 

декларация и другите документи, които са необходими, за да 

извършим промяната, също копие от дипломата за завършено висше 

образование на Гюлтен Шабан Расим и пълномощно в полза на 

упълномощения представител. 

Предвид всичко това предлагам да вземем решение , с което да 

освободим като заместник-председател на ОИК – Алфатар, област 

Силистра, Невин Неджмидинова Ахмедова със съответното ЕГН и 

да анулираме издаденото й удостоверение, както и да назначим за 

заместник-председател на ОИК – Алфатар, Гюлтен Шабан Расим. 

На новоназначения заместник-председател да се издаде 

удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

за решение моля за вашите изказвания и предложения. Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 2791-МИ/26.10.2023 г.  

Колеги, продължаваме с точка пета от дневния ред. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Колеги, постъпило е писмо от 

„Карго-партнер“ с вх. № МИ-23-132/26.10.2023 г. С него ни 

уведомяват, че за навременната експедиция на машините за 

гласуване е нужно разпределението на машините по рамките за 

товарене да започне от 18,00 ч. на 26.10.2023 г., за да може в петък 

товаренето да приключи навреме. Аналогично, обратният прием на 

СУЕМГ след изборния ден следва да се извършва на всички рампи.  

Молят да разрешим преместването на машините до всички 

рампи. 

В тази връзка предлагам да изпратим писмо до Главна 

дирекция "Жандармерия". Проектът за писмо е във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

 Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. 

Ще продължим в 14,00 ч. 

(След почивката.) 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. В залата сме осем 

членове, имаме кворум. 
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Продължаваме с точка шеста от дневния ред – доклади по 

дела, жалби и сигнали. 

Кой има готовност с проект на решение от колегите, които са 

заявили доклади?  Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Докладвам вх. № МИ-10-70 от 

25.10.2023  г. Това е сигнал, получен от СЕМ, с който обръщат 

внимание, че радио Фокус на 21.10.2023 г. е излъчила агитация за 

кандидата на кмет Ваня Григорова и че няма на страницата си 

информация за сключени договори, включително и безвъзмездни, 

което е нарушение на чл. 180, ал. 1.  

Предупреждаваме ги, че могат да последват санкции. 

Това е моето предложение. Писмото го има във вътрешната 

мрежа в папка с моите инициали от днес. 

Второто писмо е абсолютно аналогично. То е до господин 

Христо Христов, който е изпълнителен директор на „Дарик радио“ 

АД, както и до госпожа Гергова, която е директор на Дирекция 

„Продажби“ в радиото.  

Получили сме писмо от Съвета за електронни медии, с което 

ни уведомяват, че в програмата на Дарик радио „България“ на 

23.10.2023 г. от 14,20 ч. е излъчена агитация, без да е достъпна 

каквато и да е информация за сключен договор с Партия 

Консервативна България или пък нейния кандидат за кмет  на 

Пловдив Р. Ч. 

Текстът е идентичен, завършва с изречението, че неспазването 

на Изборния кодекс  може да бъде санкционирано. 

Предлагам да гласуваме първо първото писмо. За второто ще 

търся идентичните предупредителни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по направените предложения по двата проекта на писма 

– до „Дарик радио“ и до Агенция Фокус с проектни номера 8208 и 

8209. 

Ако няма предложения, подлагам ги заедно на гласуване. 

Моля, режим на гласуване.  
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  против –   няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, това не е жалба, но е 

свързано с жалба и е с  вх. № МИ-15-1007/26.10.2023 г. Получили 

сме писмо от госпожа М. Н., която е председател на ОИК – 

Ботевград. То е по една жалба, която предходно съм докладвал. Тя е 

за това, че  господин      И.          Л.          М. се жали за това, че не му 

позволяват да гласува по настоящ адрес, на който иска да се 

регистрира, но той няма права, няма собственост и евентуално желае 

да използва такава регистрация с такава цел. 

Иначе той може да гласува в секция № 230700012 и е № 260 в 

избирателния списък. Посочили са адреса на тази секция. Докладвам 

го за сведение. 

Имам също и едно развитие, ще оставим вероятно за сведение 

тази жалба. Госпожа           С.           Т. се оказа, че на предходни 

избори се е опитвала да получи някакво свидетелство за това, че е 

упражнила правото си на глас. Входящият номер на писмото, което 

докладвам, е № МИ- 424/1 от 24.10.2023 г. Госпожа         Т. е 

служител на Европейската сметна палата, базирана в Люксембург, и 

по законодателството й се полагат два дни допълнителен отпуск, но 

ако тя удостовери, че е упражнила правото на глас.  

Ние получихме такова писмо, препратихме го на ОИК, който й 

отговорил, че записът в Изборния кодекс задължава българите да 

упражнят правото на глас и в този смисъл документирането няма 

кой да изпълни. „Гласуването е задължително, извършва се лично и 

представлява изпълнение на гражданския му дълг“ – това е записът, 

който са му процитирали от ОИК, които също са отказали на 

госпожа Ташкова да й издадат подобен документ. 

Докладвам го за сведение. 

Колеги, докладвам вх. № МИ-22-435 от 25.10.2023 г. Докладът 

ми е също за сведение. Той е получен от господин       М.         Г., 
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който има очевидно много неуспешни опити да се противопоставя 

на Е. И., който е кметът на община Своге. 

Подобна борба няма кой знае какви светли перспективи.  

Господин          Г. ни е сезирал с това, че Общинският съвет на 

община Своге е провел на 10.10.2023 г. от 14,00 ч. редовно 

заседание, на което е успял да разпредели - един дълъг списък – 

социални помощи. Две страници са, няма да ги диктувам. 

Вносителят бил            В.                   М., който е изпълняващ ролята. 

Но, както е описано в жалбата, това е обичайно поведение преди 

местни избори. 

Неговият въпрос е защо, след като имаме такова министерство 

– на труда и социалната помощ – трябва Общинският съвет в такъв 

спешен порядък и по това време да раздава помощите. 

Това е докладът ми за сведение, разбира се, тъй като ние 

нямаме компетентност в областта. Нямаме правомощия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Това ли бяха вашите 

доклади? Благодаря. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във вътрешната мрежа в папка 

с моите инициали можете да се запознаете с проект на решение 

относно жалба от Местна коалиция „Продължаваме промяната – 

Демократична България“ (Спаси София) чрез пълномощника Христо 

Копаранов срещу Решение № 677-МИ от 14.10.2023 г. на Общинска 

избирателна комисия – Столична.  

Въз основа на фактическата обстановка, която подробно беше 

изложена във връзка с приемането на оспореното решение в 

предходния ми доклад и поради това не смятам отново да я излагам 

пред вас и като съобрази мотивите на Решение № 10088/14.10.2023 г. 

на Върховния административен съд по административно дело № 

10158/2023 г. предлагам да приемем, че жалбата е допустима, 

подадена в законоустановения срок от лице с правен интерес, но 

разгледана по същество е неоснователна.  
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Да приемем, след като и вие се запознаете подробно с 

административната преписка мотивите на ОИК – Столична, за 

правилни и законосъобразни, съответно постановеното от ОИК – 

Столична, решение за такова, което не страда от пороци, 

обосноваващи отмяната му и поради това и на посочените в проекта 

на решение правни основания предлагам да приемем решение, с 

което да отхвърлим жалбата на Местна коалиция „Продължаваме 

промяната – Демократична България“ (Спаси София) чрез 

пълномощника Христо Копаранов срещу Решение № 677-МИ от 

14.10.2023 г. на ОИК – Столична, и да потвърдим същото решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Тогава ще го върна по-късно, за да го подложа на гласуване, за 

да се запознаят колегите. Това е проект № 3015. 

Заповядайте, госпожо Стойчева, за следващия Ви доклад. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, следващият проект на решение 

е с проектен № 3029 и е относно жалба от Пламен Чолаков, кандидат 

за кмет на община Костенец, от Партия „Бъдеще за родината“ срещу 

Решение № 64-МИ от 224.10.2023 г. на ОИК – Костенец. 

Цитираното Решение е постановено при условията на 

отхвърляне по смисъла на чл. 85, ал. 4 Изборния кодекс по подаден 

сигнал от жалбоподателя. 

С решението се предлага проект за установяване на извършено 

нарушение от Емилияна Ангелкова и Ана-Мария Ангелкова на 

чл. 93, ал. 3 от Изборния кодекс и се оправомощава председателя на 

ОИК – Костенец, да състави акт за установяване на 

административно нарушение на нарушителя, но е постигнато 

отхвърлително решение при гласуването от страна на Общинската 

избирателна комисия и жалбоподателят иска от Централната 

избирателна комисия да отмени това решение на ОИК – Костенец, 

тъй като било немотивирано и да върне за ново произнасяне на ОИК 

преписката. 
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Жалбата е недопустима по изложените в проекта на решение 

подробни съображения, но дори и приета като такава, все пак трябва 

да отбележим, че обжалваното решение на ОИК – Костенец, е 

постановено при спазване на изискванията на наше Решение № 

2161-МИ от 31.08.2023 г. В самото решение, както и в протокола от 

заседанието са отразени описание и предложението за решение, 

присъствалите членове и поименно начина на гласуването. 

По изложените мотиви и на посочените в проекта на решение 

правни основания предлагам да приемем решение, с което да 

оставим без разглеждане жалбата на Пламен Чолаков, кандидат за 

кмет на община Костенец, от партия „Бъдеще за Родината“ срещу 

Решение № 64 от 24.10.2023 г. на Общинска избирателна комисия – 

Костенец. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по този 

проект на решение по жалба срещу решение на ОИК – Костенец, 

моля да се запознаете и, ако има изказвания, да ги направите. 

Проектният му № 3029. 

Колеги, по първия проект, докладван от госпожа Стойчева, с 

проектен № 3015 има ли изказвания или предложения? 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против –   2 (Любомир Георгиев, 

Цветозар Томов).  

Решението е с № 2792-МИ/26.10.2023 г.  

По следващия проект, който е срещу Решение № 64-МИ на 

ОИК – Костенец, с проектен № 3029 има ли изказвания или 

предложения? 

Колеги, моля, процедура по гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 
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Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

Решението е с № 2793-МИ/26.10.2023 г. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ:  Колеги, аз вчера докладвах  жалба. 

Трябва да се върнете на вчерашна дата. Да припомня, проектът е с № 

3022-МИ.  

Нямам намерение да повтарям, защото вчера подробно 

изложих съдържанието на проекта за решение. Надявам се, че 

всички сме се запознали с него. Ще припомня само диспозитива: 

отменя решение № 90-МИ от 11.10.2023 г. на ОИК – Кърджали, и 

връща административната преписка на ОИК – Кърджали, за ново 

произнасяне при съобразяване с указанията, посочени в мотивите на 

настоящото решение. А те са, че решението следва да бъде 

отменено. При новото произнасяне да се съобрази, че в 

правомощието на ОИК е да извърши проверка и да разгледа всички 

жалби и сигнали за нарушение на изборния процес. 

Това са едно към едно мотивите на Административния съд за 

отмяна на предишното ни решение по този казус. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, аз съм съгласна, че в проекта 

на решение коректно са отразени мотивите в съдебното решение, а 

именно, че в рамките на компетентността на Общинската 

избирателна комисия е да разгледа жалбата и да се произнесе по тази 

жалба, като извърши проверка, а не да препраща по компетентност. 

Само се опасявам с оглед на цялостното излагане на 

фактическата обстановка, може би вчера при доклада с оглед 

бързина, не стана ясно да не се объркват и предполагам, че 

Общинската избирателна комисия и този път ще приеме за 

разглеждане постъпилата при тях жалба и в рамките на своята 

компетентност ще се произнесе така, както е посочено в 
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предпоследния абзац на мотивите в нашето решение. Това са 

единствените указания на съда. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

изказвания има ли? Няма.  

Моля, процедура по гласуване.  

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов);  

против – няма. 

Решението е с № 2794-МИ/26.10.2023 г.  

Заповядайте, госпожо Матева, в точката за жалби и сигнали. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви сигнал с вх. № НР-

12-1 от 23.10.2023 г. от         П.           В. в качеството му на 

представляващ инициативен комитет „Трети март“. Той ни 

информира, че на 21 септември в Деловодството на Народното 

събрание е депозирано писмено уведомление от членовете на 

Инициативния комитет до председателя на Народното събрание, че е 

започнало събиране на подписка за провеждане на национален 

референдум. 

Срокът за събирането на тази подписка е три месеца след 

уведомлението на председателя на Народното събрание и те са 

поискали от община Добрич да бъде съгласувано поставянето на 

маси за събиране на подписи на територията на гр. Добрич в периода 

14.10.2023 г. до 21.12.2023 г. 

Към сигнала е препратено и писмото на община Добрич, с 

което им е отказано съгласуване на поставянето на маси за събиране 

на подписи, като в писмото, подписано от секретаря на община 

Добрич, е посочено, че предвид факта, че се води предизборна 

кампания, секретарят на община Добрич е поискал становище от 

ОИК – Добрич, за допустимостта за провеждане на подписката и с 

писмо ОИК – Добрич, е уведомила секретаря на общината, че счита 

за недопустимо събирането на подписи  и обработка на лични на 
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данни на граждани по време на изборите за общински съветници и 

за кметове на 29 октомври 2023 г., включително и при провеждане 

на втори тур. 

По тази причина, това е основанието секретарят на община 

Добрич да не съгласува провеждането на подписка на територията 

на община Добрич и гр. Добрич. 

Колеги, аз считам, че – и вчера го обсъдихме в работен 

порядък – събирането на подписка за провеждането на национален 

референдум няма никакво отношение към провеждането на общи 

местни избори и най-малко компетентен по отношение на въпроса 

дали могат да се събират подписи или не на територията на който и 

да е град или община, е Общинската избирателна комисия, тъй като 

тя няма никакви компетенции в този момент във връзка със 

събирането на подписи. Изцяло в правомощията на общинската 

администрация е по реда на наредбите, които са приети от 

Общинския съвет, да съгласува или не на територията на общината 

да се събират и да се разполагат маси за събиране на подписи. 

Бих ви предложила да върнем отговор с такова становище на 

ЦИК, като единствено изключим деня на изборите и при евентуален 

втори тур в деня на произвеждането на втори тур да не се събират 

подписи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания или предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 2 

(Любомир Георгиев, Севинч Солакова).  

Заповядайте, госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, следващите ми доклади са три 

решения на Върховния административен съд по дела, по които 

съдебните заседания бяха вчера. Първото е по дело № 10262/2023 г. 
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Това е дело, образувано по жалба на коалиция ЛЕВИЦАТА! срещу 

Решение № 2724-МИ от 20.10.2023 г. на ЦИК във връзка с обявяване 

на нищожност на част от Решение № 6-МИ и други решения на 

Общинска избирателна комисия – Перник.  

По това дело, както вчера ви информирах, бяха обявени и 

разгледани и другите две жалби, подадени срещу това решение – от 

ПП ГЕРБ и от             Б.             Х. Решението по делото е с № 10228 

от 26.10.2023 г. Публикувани са във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали. Върховният административен съд отхвърля 

жалбите на коалиция ЛЕВИЦАТА! ПП ГЕРБ и Борислав Христов, 

подадени срещу решението. С мотивите можете да се запознаете в 

папката. 

Следващият ми доклад е за две решения по дела, образувани 

срещу Решение № 2712-МИ на ЦИК. Първото е по дело № 

10261/2023 г.  Решението е с № 10208/26.10.2023 г. Образувано е по 

жалба на П. М. 

Жалбата на жалбоподателя е отхвърлена като кандидат за кмет 

на кметство в община Антоново. 

Срещу същото решение е постановено решение на Върховния 

административен съд по дело № 10263. Решението е с № 

10229/26.10.2023 г. Образувано е по жалба на          И.    М. С 

решението се отхвърля жалбата му срещу Решение № 2712-МИ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в точката по 

жалби и сигнали кой ще докладва?  

Заповядайте, господин Чаушев. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Колеги, във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали има постъпил жалба с вх. № МИ-11-138 от 

26.10.2023 г., преразпределена на мен, обаче аз го докладвам. Тя е от 

Константин Константинов, кандидат за общински съветник на 

„Продължаваме промяната - Демократична България“. Всъщност 

оплакванията са му към член на съда, който бил в зависимост от 

определен тип кандидати. 

При нас е с копие. Изпратено е до Окръжния съд – Ямбол.  
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Докладвам го за сведение. Изпратено е по компетентност там, 

където трябва, включително и до Висшия съдебен съвет да се 

произнесе. Сигналът е с твърдение за зависимост между съдия и 

кандидат и е изпратен до Окръжния съд и до Висшия съдебен съвет. 

Би следвало да е качено във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали писмо с вх. № МИ-22-453 от 25.10.2023 г. Това е сигнал от  

господин Илиев. Става въпрос, че активисти на „Продължаваме 

промяната – Демократична България“, разлепвали някакви си 

материали там, където не трябва – се твърди. 

Тъй като сигналът е изпратен до ОИК – Струмяни, там, където 

е компетентният орган да се произнесе, също го докладвам за 

сведение. 

Във вътрешната мрежа в папка с моите инициали трябва да 

има проект на решение по отношение на жалба от         А.        К. с 

вх. № МИ-15-953 от 24.10.2023 г. с административната преписка под 

същия номер.  

По същество жалбоподателят пред ЦИК е подал сигнал пред 

ОИК – Драгоман, че има нарушение на Изборния кодекс, тъй като 

имало публикации в бр. 90 на общинския вестник през месец август-

септември, а този брой се е тиражирал във фейсбук-групи и се 

твърди, че има нарушение. ОИК се е произнесла, че оставя сигнала, 

подаден пред нея, без разглеждане, тъй като е приела, че този брой 

от август-септември е преди изборната кампания, а също така 

фейсбук не подлежи на контрол от изборните органи съобразно 

съответните разпоредби в Изборния кодекс, които са описани. 

Предлагам да оставим без разглеждане въпросната жалба на   

А. К. като недопустима, тъй като жалбоподателят пред ЦИК вече 

няма правен интерес да продължава производството, тъй като вече 

компетентният орган се е произнесъл и е казал, че няма нарушение 

на Изборния кодекс. 

Предлагам да гласуваме текста и да оставим жалбата пред 

ЦИК без разглеждане като недопустима. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, ако няма 

предложения, моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева);  

против – няма. 

Решението е с № 2795-МИ/26.10.2023 г.  

Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, аз ще докладвам за сведение 

един сигнал с вх. № МИ-22-439/24.10.2023 г. Това писмо е получено 

по електронната поща и е от  господин           В.      Т. до ОИК – 

Севлиево. „Моля, вземете под внимание всички сигнали към ОИК – 

Севлиево, кандидатите за кметове и общински съветници биват 

предупреждавани още докато сигналите получават входящи номера 

и моля, свържете се с мен.“ 

Към това писмо е приложена една голяма снимка на входящия 

номер на подадена жалба, явно за която става въпрос, и след 

запознаване със страницата на Общинската избирателна комисия, 

виждам, че със същия входящ номер на следващия ден Общинската 

избирателна комисия се е произнесла по подадена жалба и е уважила 

като основателен сигналът. 

Така че предлагам сигналът за сведение. 

Докладвам още едно писмо, което също е озаглавено като 

сигнал до ЦИК, но не е сигнал. Той е с вх. № МИ-10-220 от 

25.10.2023 г. и е от  господин         К.           Г., упълномощен 

представител за съответния район на територията на гр. София на 

партия „Възраждане“, който задава въпроси във връзка с евентуално 

бъдещо задействане, така да го кажа, на контроли във връзка с 

единия от протоколите на секционната избирателна комисия.  

Само прочитам въпросите за запознаване, иначе сигналът 

предлагам да остане за сведение. 
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„Ако в кутията са намерени повече бюлетини, а са 

разпределени по-малко, то има ли ощетяване на кои кандидати и 

листи? Ако са гласували по-малко, а са разпределени повече гласове, 

то тогава на кого са отдадени и как член на ОИК да посъветва 

представителите на СИК да извършват корекции и доколко тези 

несъответствия изкривяват вота на избирателите.“ 

Това е във връзка с контролата, условно наречена, за равенство 

на бюлетините, да кажем, по т. 5 от съответния протокол със 

съответното разпределяне по т. 6, 7 и 9. Докладвам го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Имате ли други 

доклади, господин Георгиев? 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В тази точка нямам, госпожо 

председател. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпили 

жалби от ПП ГЕРБ чрез упълномощен представител срещу решение 

№ 84-МИ/23.10.2023 г. и решение № 85-МИ/24.10.2023 г. на ОИК – 

Мизия.  

Жалбите са постъпили в ЦИК с вх. № МИ-10-222 и  вх. № МИ-

10-222/1 от 25.10.2023 г.  

Общинска избирателна комисия – Мизия, изпрати преди малко 

окомплектовани административните преписки по обжалваните 

решения. 

С решение № 84-МИ на ОИК – Мизия тя е образувала 

секционна комисия в Дом за стари хора „Баба Марта“ с. Липница, 

община Мизия, определила е единната номерация на секционната 

избирателна комисия – така е записано в диспозитива на решението 

-  и е назначила секционна избирателна комисия в това заведение. 

С Решение № 85 – МИ от 24.10.2023 г. ОИК – Мизия е 

постановила, че поправя решение № 84-МИ и отхвърля образуването 

на секция в Дом за стари хора „Баба Марта“ с. Липница. 
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В посочените основания в протоколите от проведените 

заседания за взимането на решението е посочено, че при гласуване 

на Решение № 84-МИ от 10 гласували 6 са били „за“ и 4 „против“. 

Налице е отхвърлително решение. 

Жалбоподателят е сезирал Централната избирателна комисия с 

искане да бъдат отменени обжалваните решения и да бъде указано 

на Общинска избирателна комисия – Мизия, да вземе решение за 

образуване на избирателна секция в Дома за стари хора „Баба 

Марта“ с. Липница, да определи единната номерация на 

образуваната секция и да назначи състава на секционната 

избирателна комисия. 

Моето предложение за решение, което се намира във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали с проектен № 3032, 

след като се запозна с представената в цялост административна 

преписка, в която са налични заповед на заместник-кмета, определен 

по заместване, на община Мизия, за образуване на тази избирателна 

секция и за утвърждаване на нейния номер, както и на наличие също 

в административната преписка на предложение от заместник-кмета 

за състав на секционната избирателна комисия, което предложение 

след проведените консултации при кмета на общината, но които е 

постигнато съгласие за този състав на секционната избирателна 

комисия, ви предлагам мотивна част, след запознаване в цялост с 

административната преписка Централната избирателна комисия, 

констатира, че при постановяване на обжалваните решения ОИК – 

Мизия, не е съобразила разпоредбите на Изборния кодекс и Решение 

№ 2666-МИ/13.10.2023 г. на Централната избирателна комисия, 

което е относно определяне условията и реда за образуване на 

избирателни секции в лечебни заведения, домове за стари хора и 

други специализирани институции, образуването на избирателната 

секция в дома за стари хора е от компетентността на ръководителя 

на дома, който незабавно уведомява кмета на общината, като 

последният издава нарочна заповед за образуване на секцията и 

формиране на нейния номер.  
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В компетентността на ОИК е да определи номера на секцията 

и да назначи състава на секционната избирателна комисия.  

Предвид всички тези изброени обстоятелства, наличната 

документация в административните преписки предлагам също така 

да бъде указано на Общинската избирателна комисия, че комисията 

при условията на обвързана компетентност при наличие на всички 

тези документи и административни актове следва да приеме 

решение, с което да определи номера на вече образуваната секция и 

да назначи състава на секционната избирателна комисия. 

Затова, предвид изложените мотиви и фактическа обстановка, 

предлагам да вземем решение, с което отменяме Решение № 84-

МИ/23.10.2023 г. и Решение № 85-МИ/24.10.2023 г. на Общинска 

избирателна комисия – Мизия. 

Указва на Общинската избирателна комисия да приеме 

решение, с което да определи номер на образуваната избирателна 

секция в Дом за стари хора „Баба Марта“ в с. Липница, община 

Мизия, и да назначи състава на секционната избирателна комисия, 

като съобрази указанията в мотивната част на настоящото решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с проекта. Ако има изказвания и предложения, моля. 

Колеги, има ли предложения по проекта? Няма. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева);  против – няма. 

Решението е с № 2796-МИ/26.10.2023 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. 

Ще продължим в 16,00 ч. 

 

(След почивката.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Девет членове 

сме в залата, имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка трета: „Проекти на решения, 

свързани с регистрация на наблюдатели“. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, постъпило е 

заявление с вх. № 18 от 26 октомври 2023 г. от сдружение ЗА 

ЧИСТА И ЗЕЛЕНА ВАРНА, представлявано от Пламен Ангелов 

Ангелов чрез Николай Георгиев Николаев, за регистрация за участие 

с наблюдатели в изборите за общински съветници и кметове на 29 

октомври 2023 г.  

Към заявлението са приложени списък с имената и единните 

граждански номера на упълномощените от сдружението лица, които 

да бъдат регистрирани като наблюдатели, представен на хартиен 

носител и в електронен вид на технически носител в еxcel формат, 

декларации по образец – 163 на брой, удостоверения за актуално 

състояние от Агенцията по вписванията, пълномощно от Пламен 

Ангелов в полза на Николай Николаев. 

От електронната разпечатка от Агенцията по вписванията е 

видно, че сдружението е определено за извършване на дейност в 

обществена полза. Извършена е проверка на предложените лица, 

която установява, че към датата на регистрацията 150 от тях 

отговарят на изискванията на Изборния кодекс, а за 13 лица са 

установени несъответствия. 

Предвид представените документи и резултатите от 

проверката и на база правните основания, предлагам на Централната 

избирателна комисия да реши: регистрира сдружение ЗА ЧИСТА И 

ЗЕЛЕНА ВАРНА за участие с наблюдатели в изборите за общински 

съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. като българска 

неправителствена организация. 

Регистрира като наблюдатели 150 упълномощени 

представители на сдружението по приложен списък. Регистрираните 
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наблюдатели да се впишат в публичния регистър и да им се издадат 

удостоверения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли по проекта на решение? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма. 

Решението е с № 2797-МИ/26.10.2023 г. 

Следващ докладчик – господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Най-напред докладвам проект с 

№ 3028 и той е относно поправка на техническа грешка в Решение 

№ 2771 от 25 октомври 2023 г. 

Предложението е Централната избирателна комисия да реши, 

че допуска поправка на техническа грешка в Решение № 2771 от 

25 октомври 2023 г. като регистрирания като наблюдател Левен 

Иисаев Исаев да се чете Левен Исаев Исаев. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова и Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е с № 2798-МИ/26.10.2023 г.. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект е с № 3006 и е 

относно регистрация като наблюдатели на представители на 

съответно сдружение. 

В Централната избирателна комисия е постъпило писмо с вх. 

№ МИ-18-4 от 24 октомври 2023 г. във връзка със заявлението за 

регистрация като наблюдатели на упълномощени представители на 

сдружение Европейска асоциация за защита на човешките права – 
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България, за участие в изборите, регистрирано с Решение № 2741-

МИ от 20 октомври 2023 г. 

Предлагам Централната избирателна комисия на съответните 

основания, включително чл. 112, ал. 1 от Изборния кодекс, да реши, 

че регистрира като наблюдатели следните две лица, по списък. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Решението е № 2799-МИ/26.10.2023 г. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-04-01-6 от 25 октомври 2023 г. Това е писмо, което сме 

получили от Министерството на външните работи, в което в отговор 

на наше писмо от 20 октомври 2023 г. се казва, че министерството в 

рамките на своите компетенции няма възражения относно 

евентуалното решение на Централната избирателна комисия за 

акредитиране на представители на международната 

неправителствена организация „Комитет за отворена демокрация“ 

като международни наблюдатели за предстоящите изборите за 

общински съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. Подписано е 

от постоянния  секретар Кондов. 

Преписката започна може би две седмици по-рано с писмо, 

изпратено ни от тази организация, с което искаха да ги 

регистрираме. Ние препратихме писмото на Министерството на 

външните работи, които са компетентни по регистрацията на 

международни наблюдатели. 

Сега аз изчетох внимателно какво е записано в кодекса. Там 

има включително и такива неправителствени организации като част 

от субектите, които могат да бъдат регистрирани. 
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Какво е тяхното искане? Тяхното искане е да бъдат 

регистрирани 18 наблюдатели от няколко страни. Основната част са 

от Съединените щати, но има също от Канада, Румъния, Северна 

Македония, Украйна, Литва, Канада отново и Обединеното 

кралство. 

Ако вземем такова решение, би трябвало да решим да получат 

удостоверения, които ще важат заедно с документ за самоличност, 

тъй като ние няма как да им издадем документи за самоличност. И 

разбира се, ще бъдат двуезични, което аз ще проследя по този повод. 

Това е докладът ми. Има двадесетина страници история на 

тази организация. Няма да преминавам през всичките им дейности, 

но в действителност са наблюдавали, както е описано в заявлението 

им, избори в няколко страни от Източна Европа, и са наблюдавали 

през 2014 г., което ме впечатли, референдума за независимост на 

Шотландия. 

Това е част от документите, които са представили. Иначе те са 

базирани в Джаксънвил, Флорида.  

Предложението е да ги регистрираме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с доклади по административни преписки. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, първо ви докладвам 

писмо от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК 06-18-43 от тази сутрин. С 

него ни уведомяват за името на още един експерт,  който ще 

присъства на срещата в Централната избирателна комисия, която се 

проведе днес от 10 часа. Докладвам го за сведение. 

Докладвам ви два приемо-предавателни протокола с вх. № 

МИ-00-222 от 25 октомври 2023 г.: Централната избирателна 

комисия предава на „Информационно обслужване“ АД 10 

смарткарти във връзка с наше протоколно решение, а с вх. № МИ-

00-231 от днес „Информационно обслужване“ АД предава на 

Централната избирателна комисия готовите смарткарти. 
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Тъй като смарткартите са по искане на експертите, предлагам 

да вземем решение да им се предадат картите с приемо-предавателен 

протокол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с инсталацията на  

машините за гласуване и с оглед гарантиране инсталирането на 

удостоверения софтуер, предлагам да възложим на IT експертите 

към ЦИК да отидат утре в склада и да извършат проверка чрез хеш- 

екстрактор на не по-малко от 20 броя инсталирани СУЕМГ на 

случаен принцип, след което да изготвят доклад. 

За целта предлагам да получат 1 брой хеш-екстрактор от 

касата на Централната избирателна комисия и да изпратим писмо до 

Главна дирекция „Жандармерия“ за допускането им до склада. 

Проектът на писмо е в моята папка. 

Колеги, предлагам два броя хеш-екстрактора да дадем, за да 

има за единия и за другия експерт. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Само за протокола да уточним, това е хеш екстракторът, който 

беше създаден в резултат на довереното изграждане на изходния код 

за изборите на 29 октомври 2023 г. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 



43 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „Сиела 

Норма“ с вх. № ЦИК-06-18-46. С него ни изпращат логистичния 

план, съдържащ информация за техниците, ангажирани с 

техническото обслужване на машините за гласуване. 

Списъкът, който са ни предоставили, съдържа три имена на 

техниците, единен граждански номер и номерата на избирателните 

секции. Представени са имената за всички 9082 секции. 

Предлагам да изпратим този логистичен план на 

Министерството на вътрешните работи и на всички общински 

избирателни комисии. Проектът на писмо е моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля по 

писмото, ако има изказвания. 

Моля, режим на гласуване.  

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с прибирането 

на машините, използвани в разяснителната кампания, предлагам да 

изпратим писмо до ГД „Жандармерия“, с което да ги уведомим, че 

следва да допуснат в склада на „Карго-партнер“ на 28 октомври 

2023 г. 198 броя СУЕМГ. Проектът на писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от 

Министерството на електронното управление с вх. № МИ-04-69 от 

26 октомври 2023 г. То е във връзка с нашата молба да ни 

предоставят служители, които да ни съдействат при извличането на 

данните и архивирането на флаш паметите от гласуването в 

изборите за общински съветници и кметове на 29 октомври 2023 г. 

От министерството ни предоставят списък от 12 лица, които да 

ни подпомагат. Докладвам писмото за сведение, като ще възложа на 

администрацията да извърши организацията по осигуряване на 

помещение и издаване  на пропуски на лицата. 

Колеги, постъпило е писмо от „ЕнЕрДжи сорс“ с вх. № 

ЦИК-99-175 от 23 октомври 2023 г. С него ни изпращат 

ежемесечната фактура за съхранение на акумулаторните батерии по 

Договор № 27.  

В тази връзка е постъпила докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-320. Извършена е 

проверка на фактурата. Тя отговаря на изискванията на Закона за 

счетоводството. Основанието за нейното издаване е точка 2.1.2. от 

договора. Издаден е контролен лист за извършване на предварителен  

контрол. 

Поради горното предлагам да вземем решение за одобряване 

на разхода и извършване на плащане по фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, докладвам ви две аналогични 

писма, с вх. № МИ-15-1008 и МИ-23-16, в които се поставят въпроси 

за хипотетични ситуации, които биха се получили при гласуване 

чрез СУЕМГ. Тъй като това са случаи, които могат да възникнат на 

теория, но не и на практика, предлагам да останат за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: По точка пета, 

господин Томов – в „Административни преписки“? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, най-напред предлагам да вземем 

протоколно решение, с което да одобрим плакатите, предоставени от 

„Сиела Норма“ АД, които одобрихме още на 13 октомври 2023 г., да 

бъдат качени на сайта на Централната избирателна комисия. 

Ако искате да си ги припомните, има ги в папката на Емил 

Войнов от 13 октомври 2023 г. Става дума за двата плаката, които 

описват процедурата при машинното гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Мога ли да продължа? Колеги, получили 

сме писмо от Съвета за електронни медии. Качено е в днешната 

вътрешна мрежа – вх. № МИ-20-73. 

С това писмо Съветът за електронни медии ни пита дали една 

платена форма на агитация на кандидата за кмет на София Радостин 

Василев е публикувана в съответствие с чл. 179 от Изборния кодекс. 

Ще припомня, че той задължава доставчиците на медийни 

услуги да отделят платените форми за отразяване на предизборната 

кампания с някакъв визуален звуков или аудио-визуален знак. 

Качен е и въпросният запис в уърдовския файл, на който пише 

„линк“. Трябва самият линк да се въведе в браузъра на  компютъра. 
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Става дума за долния линк: drive.google.com, ако искате, да го 

видите. 

Аз прослушах записа и личното ми становище, което бих 

предложил за одобрение от Централната избирателна комисия, е, че 

в случая няма нарушение на чл. 179. 

Към писмото на СЕМ е приложена и справка, тя е в горния 

линк, затова че има сключен търговски договор между медията и 

този инициативен комитет за излъчване на платени съобщения. От 

тази гледна точка на мен ми изглежда, че нямаме основания да 

санкционираме медията.  

В този смисъл го докладвам за запознаване. Може сега или 

когато решите, че е удобно. Лично аз не предлагам да 

санкционираме тази медия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и друго предложение, различно от на докладчика? 

Господин Томов не предлага да бъде установено нарушение, 

което означава, че ще остане за сведение. 

Да, няма други предложения. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, за сведение докладвам две 

писма, които ни се пращат от bТV медия – № МИ-25-11/13 и 

МИ-25-11/14. Те са отчети за изпълнението на договора ни с тях за 

публикуване на нашите клипове от разяснителната кампания. Също 

ги докладвам за сведение. 

Докладвам вх. № МИ-22-427/24.10.2023 г. Качено е във 

вътрешната мрежа, но на вчерашна дата, в моята папка. 

Става дума за сигнал, подаден от         Б.                   Б. за 

разлепване на непозволени места на две спирки в жк. „Люлин 3“. 

Приготвил съм писмо с проектен № 8186 за изпращане на този 

сигнал по компетентност до ОИК – Столична.  

Предлагам да вземем такова протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Продължавам със следващото писмо. То 

е от господин    Я.           И. от Русе, който съобщава за това, че е 

получил агитация с SMS по телефона от един от кандидатите за кмет 

на община Русе, и задава въпрос откъде този кандидат разполага с 

лична информация за други лица и извършва агитация по този 

начин. 

Предложението ми е да изпратим сигнала по компетентност на 

ОИК – Русе. За целта съм подготвил писмо, което е с проектен № 

8185 и е качено на вчерашна дата във вътрешната мрежа в моята 

папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Чаушев, 

заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Не знам какво ще направи ОИК – Русе, но 

тук става въпрос за използване на лични данни на гражданин, който 

пита: а откъде ми знаете данните, така че към онази комисия. 

С оглед административно-процесуална – и до ОИК, и до 

другата комисия, за да не губим време. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Окей, съгласен съм, да. Съгласен съм да 

добавим Комисията за защита на личните данни. Да се изпрати и до 

там. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения има ли? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, продължавам с още едно писмо. 

То е с вх. № МИ-22-429. Също е качено в моята папка от вчерашна 

дата, в папката с моите инициали. 

Писмото е от        Е.             П., кандидат за кмет в село 

Градешница, община Криводол. Той подава сигнал затова, че в 

селото има изборен туризъм и че много хора, които изобщо не 

живеят в селото, сега са в списъците за гласуване. От 200 – 250, са 

станали 450. 

Моето предложение, подготвил съм писмо с проектен № 8187, 

също от вчерашна дата, е да изпратим този сигнал по компетентност 

на МВР – Враца, и на Окръжна прокуратура – Враца, за проверка на 

подадения сигнал. 

Сигналът е за изборен туризъм, който е свързан със село 

Градешница, община Криводол. Предлагам да го препратим до МВР 

– Враца, и до Окръжна прокуратура – Враца. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

последния доклад докъде изпращаме сигнала? 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: След като обсъдихме възможните 

адресати на този сигнал,  който да препратим по компетентност, 

коригирам предложението си и предлагам да го изпратим до 

областния управител на Враца и до кмета на община Враца. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ:  Колеги, още съвсем мъничко ще ви 

отнема време. 
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Всъщност препратен ни е с копие до нас документ от община 

Плевен за извършена проверка за адреса на избирателни секции. С 

вх. № МИ-05-63 от 24 октомври 2023 г. Докладвам го за сведение. 

Също за сведение докладвам писмо от  секретаря на Столична 

община във връзка с препратената по компетентност от нас жалба на 

С.       М. Изпратено ни е също копие за сведение, до Централната 

избирателна комисия. 

И последно, имаме писмо от Омбудсмана на Републиката с вх. 

№ МИ-23-124 от 25 октомври 2023 г. Писмото е изпратено до нас по 

повод жалба до Омбудсмана на Република България, подадена от           

Е. М. 

Омбудсманът иска ние да отговорим на госпожа           М., 

която със своята жалба до Омбудсмана се оплаква, че не е получила 

отговор от ЦИК, но всъщност жалбата е подадена в деня, в който 

ние гласувахме и изпратихме отговор до госпожа                 М. Така 

че тя е получила вече този отговор. Просто става дума за 

разминаване във времето. Затова го докладвам също за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

в „Административни преписки“ – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, моля да се запознаете с 

постъпила приписка, в която се съдържа становище на ОИК – 

Пирдоп. 

Припомням, че беше разменена кореспонденция. Преписката е 

с вх. № МИ-15-994. Становището на общинската избирателна 

комисия  във връзка с наше писмо е, че към настоящия момент не са 

им осигурени необходимите условия на работа. 

На 23 октомври 2023 г. ОИК – Пирдоп, са изпратили писмо, 

приложено към настоящото становище, с искане до кмета на община 

Пирдоп, в което е посочено помещение общинска собственост, което 

би  било подходящо, според тях, за условията на работа в изборния 

ден.  

В отговор на отправеното искане отново са получили отказ. За 

тях отказът за осигуряване на подходящи условия за провеждането 
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на изборите за кмет и общински съветници е необясним. Изразено е 

било становище от временно изпълняващия длъжността кмет на 

община Пирдоп, че без да има конкретно указание от ЦИК не смята 

за нужно да предостави друго помещение на ОИК – Пирдоп. 

Тази преписка беше обсъдена на работна група, на която 

присъства почти цялата Централна избирателна комисия, и се 

обединихме около едно писмо, което да изпратим до областния 

управител на Софийска област, до временно изпълняващия 

длъжността кмет на община Пирдоп и до колегите от общинската 

избирателна комисия, в което да ги уведомим, че… 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, ще останем 

без кворум. Извинявайте, госпожо Ганчева. 

Продължете, ако обичате. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: …нормалното протичане и съответно 

осигуряване на изборния процес на територията на изборния район, 

на която действа ОИК – Пирдоп, следва да бъде осигурено в 

координация и взаимодействие между отговорните органи и 

институции, съобразно правомощията им по Изборния кодекс. 

И на второ място, отново да обърнем внимание, че в рамките 

на организационно-техническата подготовка кметовете имат 

задължение да осигурят нормални условия за работа на общинската 

избирателна комисия, както сме изразили в наши писма със 

съответните изходящи номера, включително и по жалба от всички 

политически сили на територията на изборния район. 

Предлагам това писмо, мисля, че правилно пресъздадох 

съдържанието му, в момента се изписва, да го изпратим на 

областния управител на Софийска област, на временно 

изпълняващия длъжността кмет на общината и на колегите от 

общинската избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли други 

предложения? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка Георгиева); против 

– няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад 

обсъденото отново в работен порядък писмо с искане за указания от 

ОИК – Камено. Предвид, че Централната избирателна комисия е 

уредила принципните положения в Методическите указания, се 

обединихме да не отговаряме на поставените въпроси, така че 

докладвам за приключване – № МИ-15-989. 

След като разгледахме в работен порядък и писмото на  

секретаря на община Кърджали с оглед периода, в който се 

намираме, и поставените въпроси – че са свързани със Закона за 

гражданската регистрация, преценката на Централната избирателна 

комисия е, че не следва да се отговаря на секретаря на община 

Кърджали – за сведение и за приключване на преписката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте с Вашето предложение. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, предлагам ви да бъде 

изпратено писмо до всички общински избирателни комисии да 

укажат на секционните избирателни комисии при гласуване на 

служебно заетите лица по чл. 233 от Изборния кодекс, включително 

подалите заявление за гласуване по настоящ адрес, какво трябва да 

бъде извършено и какво следва да бъде отбелязано в графа 

„забележка“ на избирателния списък. 

Това указание е с цел да бъдат избегнати проблеми при 

проверката за гласуване в нарушение на правилата на Изборния 

кодекс, което със свое решение Централната избирателна комисия 

възложи на Главна дирекция  ГРАО в МРРБ. 

Писмото е в моята папка от днешна дата. Моля да го 

погледнете и, ако нямате възражения, да го гласуваме. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по писмото? Погледнахте го всички. Обсъдено е в 

работна група. 

Моля да го гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева и Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Заповядайте, господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, във връзка с току-що 

гласуваното писмо имам свързан доклад. 

Постъпило е писмо от И. П. с вх. № МИ-10-221, с което 

поставя въпроса за гласуване на лицата по чл. 233 от Изборния 

кодекс, които са заявили, че гласуват по настоящ адрес. 

Тъй като по аналогичен въпрос току-що изпратихме писмо до 

всички ОИК, предлагам да уведомим господин П. за това и да го 

запознаем с писмото.  

Проектът за писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева); против – 1 (Севинч Солакова). 

Колеги, прекъсвам заседанието за 10 минути за проветряване 

на залата. 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата, имаме кворум. 
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Продължаваме с доклади в точка пета – „Административни 

преписки“. Докладчик – госпожа Елка Стоянова, и определям 

господин Томов да води заседанието. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в днешната ми  папка само за 

сведение на бързо ще ви докладвам няколко номера, за да ги 

погледнете. 

Едното е № МИ-22-460 от 26 октомври 2023 г. – питане по 

отношение на covid. Само за протокола отбелязвам, че няма 

предвидени извънредни мерки относно Ковид, тъй като не се 

намираме в ситуация на извънредна епидемична обстановка. По тази 

причина всички лица, които са поставени под карантина, ще трябва 

да се съобразят с наложените им мерки. Не се предвижда специален 

ред за гласуването им към настоящия момент. 

Това го докладвам за сведение и запознаване – писмо от 

гражданин, който пита в тази връзка. Централната избирателна 

комисия към момента не разполага с информация Министерството 

на здравеопазването да предвижда нещо специално. 

Следващото, което отново докладвам за сведение е вх. № МИ-

15-992. Това е едно запитване по отношение на това може ли да 

гласува лице, поставено под домашен арест. 

Пак за протокола уточнявам, лицата под домашен арест не са 

от категорията лица, които имат затруднения в придвижването и не 

попадат в изключенията, предвидени от закона за гласуване с 

подвижна секционна избирателна комисия. Така че отговорът на 

този въпрос е: не. Докладвам ви го за сведение. 

И искам да направя един кратък доклад по отношение 

протеклата среща на високо равнище в Брюксел, на която 

Централната избирателна комисия имаше честа да бъде част като 

участник.  

Срещата беше изключително добре организирана и открита с 

встъпително слово лично от госпожа Урсула фон дер Лайен – 

председател на Европейската комисия. Произнесено беше 

встъпително слово от госпожа Роберта Мецола – председател на 
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Европейския парламент. Обсъдени бяха и бяха поставени като 

дискусия и като средство за обмен на добри практики въпроси по 

отношение на избирателната активност, обсъдени бяха мерки, 

гарантиращи устойчивостта на избирателните системи и честността 

на изборите в целия Европейски съюз. 

Важността на тази среща се подчертава допълнително от 

факта, че догодина всички европейски граждани ще имат 

възможност да избират свои представители в Европейския 

парламент, в това число и Република България. Това е ключов 

момент за Съюза и за нашата страна, тъй като дава възможност на 

гражданите за следващите пет години да определят бъдещето на 

Съюза. 

В тази връзка срещата беше изключително плодотворна, тъй 

като в контекста на поставените теми бяхме поканени да вземем 

участие. Това, по което ни беше предоставена възможност да имаме 

кратко експозе, е по отношение на така наречената политическа 

реклама в контекста на предизборната кампания, която се провежда 

в България всеки път при различните видове избори. 

За да не губя времето на комисията съм качила в моята  папка 

от днешна дата експозето, което беше поднесено от името на 

Централната избирателна комисия. Можете да се запознаете с текста 

в папката ми, като, в резюме, беше уточнено това как в България се 

проследява и санкционира политическата реклама особено в частта 

за традиционните медии, тъй като, както знаем, в Изборния кодекс 

социалните медии и техните производни са изключени от обхвата на  

контрола. 

Интерес за форума представляваше също и начинът, по който 

се субсидира от страна на държавата участието на политически 

субекти в предизборната кампания – чрез предоставяне на медийни 

пакети. Това се приема като положителна мярка от гледна точка на 

осигуряването на равнопоставеност на участието на всички 

политически субекти в това да се представят и да представят 

идеите си. 
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В общи линии в този смисъл бяха коментирани най-различни 

тези, включително по отношение на лицата с различни видове 

увреждания, които ги поставят в затруднено положение. Там се 

обръща изключително сериозно внимание на това да бъде осигурено 

и гарантирано равното право, възможността на всеки избирател в 

Европейски съюз, в нашия случай – на територията на страната, да 

бъде активен гласоподавател и да може да упражни правото си на 

глас. 

В същата тази папка под експозето съм посочила и два линка, 

на които можете да видите встъпителните речи на госпожа Фон дер 

Лайен и другите високи гости, закачени като видео материал, както 

и кои са били лекторите в двата дни, в които протече форумът. 

Това го докладвам за сведение и запознаване на Централната 

избирателна комисия. Благодаря за възможността да съм част от 

това мероприятие. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Благодаря. 

Друг доклад имате ли по тази точка? Не. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Благодаря. Колеги, във връзка с 

получен в Централната избирателна комисия сигнал с вх. № МИ-15-

926 от 23 октомври 2023 г., относно отсъствие от заседания на  

секретаря на ОИК – Поморие, предлагам чрез общинската 

избирателна комисия да изискаме информация от секретаря на ОИК 

– Поморие, относно причините за отсъствието й от посочените в 

писмото дати, както и, ако разполага с документи, удостоверяващи 

уважителни причини за отсъствията ѝ, също да бъдат представени. 

Предлагам това да бъде в срок до 17 часа на 27 октомври 2023 г. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: 

Изказвания и други предложения има ли? 

Подлагам на гласуване предложението на докладчика – да 

очакваме отговор от ОИК – Поморие, утре до 17 часа. Нали така 

беше? 
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Режим на гласуване, моля. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, връщаме се към точка трета: „Проекти на решения, 

свързани с регистрации на наблюдатели“. 

Господин Димитров, имате ли готовност? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, господин 

председателстващ. 

Имам, колеги, готовност, тъй като успях да напиша проект на 

решение. Проектът е с № 3035 в моята папка. Използвал съм 

формата, която имаме на парламентарни избори, тъй като на местни 

нямаме често такива наблюдатели, имената ги има. Можете да 

погледнете решението, основанията, които погледнах в Изборния 

кодекс, начина на изписване. 

Предложението е да регистрираме тези 18 човека, 

представители на международната неправителствена организация 

„Комитет за отворена демокрация“. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, 

малко време за запознаване.  

На мен ми прави впечатление, че някои от имената са 

съмнително изписани на български. Може би е хубаво да се огледат 

още веднъж. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Две-три от имената са с полско 

звучене и нямам представа как звучат във Великобритания или в 

Съединените щати. Затова съм изписал това, което знам на полски. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Има ли 

изказвания? 

Режим на гласуване, моля. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2800-МИ/26.10.2023 г. 

 

Нека минем към точка четвърта: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВИ НА ОИК. 

Заповядайте, госпожо Стоянова, в тази точка. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви в точка четири 

от дневния ред проект на решение – в моята  папка, за промяна в 

състава на Общинската избирателна комисия – Ново село, област 

Видин. 

В Централната избирателна комисия е постъпило заявление с 

вх. № МИ-15-1012/26 октомври 2023 г. от Светлана Величкова 

Джукова за освобождаването ѝ като член на Общинската 

избирателна комисия – Ново село, по лични причини. 

Предвид подаденото заявление и на основание чл. 57, ал. 1, т. 6 

във връзка с чл. 51, ал. 1, т. 1 от Изборния кодекс предлагам да 

вземем решение, с което Централната избирателна комисия 

освобождава като член на Общинската избирателна комисия –  Ново 

село, област Видин, Светлана Величкова Джукова, с посочено ЕГН, 

и анулира издаденото ѝ удостоверение. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ:  

Благодаря. 

Колеги, имате думата за изказвания. Не виждам такива. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: В тази точка моля да гласуваме 

изготвен проект на писмо до политическата сила, от квотата на 
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която е било предложено лицето, което току-що освободихме с наше 

решение – в най-кратък срок да направят предложение за попълване 

състава на общинската избирателна комисия. 

ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, 

режим на гласуване за изпращане на писмо до политическата сила, 

която трябва да предложи нов кандидат. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2801-МИ/26.10.2023 г. 

Колеги, кой има доклад по точка пета: „Доклади по 

административни преписки“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моите 

доклади в точка пета от дневния ред. 

Докладвам ви докладна записка с. вх. № ЦИК-09-318 от 

25 октомври 2023 г. от администрацията на ЦИК относно заявяване 

и доставка на необходими материали през периода на произвеждане 

на изборите и отчитане на резултатите. 

Моля да се запознаете с предложението в докладната записка. 

Приложен е и контролен лист за извършен предварителен контрол, 

преди поемане на задължение в посочения в докладната размер – 

финансов разход по § 10-15 от бюджета на ЦИК. Заявките и 

закупуването са съобразени с належащите потребности, като 

плащането ще се извършва на база доставени и фактурирани 

количества. 

Предлагам ви да одобрим направеното предложение за 

доставка и извършване на съответния разход. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, следващият ми доклад е вх. № МИ-23-118, с който ни 

е поискан списък на хартиен и технически носител на лицата по 

посочената в писмото разпоредба. 

Моля да се запознаете и ви предлагам да изпратим исканата от 

ЦИК информация. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Следващият ми доклад е в моята папка, погледнете писмо с 

проектен № 8212 до главния секретар на Народно събрание с оглед 

създаване на организация във връзка с произвеждане на изборите на 

29 октомври 2023 г. и евентуален втори тур на 5 ноември 2023 г. Да 

изпратим това писмо, за да може да се осигури възможност за 

паркиране на автомобилите на лицата, които са пряко ангажирани с 

изборния процес. 

Колеги, моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващите ми доклади са свързани с осигуряване на условия 

за гласуване на избиратели с увреждания. 

Докладвам ви за сведение писмо с вх. № МИ-05-51 от 

23 октомври 2023 г. от областна администрация Софийска област. 

Прави впечатление, че всички общини полагат усилия да осигурят 

подходящи условия за гласуване на избиратели с увредено зрение 

или със затруднения в придвижването, разбира се, в рамките на 

възможностите. 
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Например в някои от общините в Софийска област се посочва, 

че машините за гласуване ще бъдат поставени на ученически чинове 

или маси, чиято височина е подходяща, за да се подобри видимостта 

на хора, придвижващи се с инвалидни колички. 

Параваните за гласуване с хартиени бюлетини ще се поставят 

върху плот от 75 см, по същия начин и специализираните устройства 

за машинно гласуване. 

С вх. № МИ-05-53 от 23 октомври 2023 г. сме получили 

обобщена информация от областния управител на област Монтана, 

където също се сочи, че се съобразява височина на пулт за 

управление на машините за гласуване, включително височина на 

дисплея, с възможностите на избирателите, които се придвижват с 

инвалидни колички.  

Осигуряване на безплатни национални телефонни номера. А 

не, това за номерата – не. 

Общините в област Монтана, можете да се запознаете, какви 

мерки са взети, но няма нещо, което да е необичайно в сравнение с 

предходни избори. Може би съобразяването на височината, на която 

се поставят машините за гласуване, параваните, така че да е удобно 

на тези избиратели да гласуват. 

И писмо с вх. № МИ-06-532 от 26 октомври 2023 г. от 

Общинската избирателна комисия – община Бургас, на което, 

колеги, бих искала да обърнем внимание и да поздравя колегите от 

Общинската избирателна комисия – Бургас, за мерките, които са 

предприети за подобряване на условията, при които гласуват 

избиратели с увредено зрение.  

Общинската избирателна комисия съвместно с община Бургас 

е изработила информационни табла за избиратели с увредено зрение. 

По идея на незрящ служител на община Бургас, съвместно с IT 

специалистите са разработени QR кодове за всички кандидатски 

листи за общински съветници и кметове, които са приложени към 

писмото, можете да ги видите. Имената на участващите в 

кандидатските листи се изчетоха от диктор, записани са и качени 
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като аудио файл на страницата на община Бургас, секция „Местни 

избори за незрящи“ и е посочено по какъв начин се работи с таблата 

с тези QR кодове, така че може би в община Бургас са предприети 

мерки, различни от всички, за които бяхме информирани досега. 

Така че надявам се при следващи избори да станат повече 

общините, които ще имат време и възможност да организират 

дейности, с които да се подобрят условията за гласуване на 

избиратели с увреждания и това ще допринесе за по-добрите 

условия и усилията, които Централната избирателна комисия полага 

в тази посока, ще бъдат оправдани. 

Така че, колеги, докладвам ви ги за сведение и те ще бъдат 

изпратени на Омбудсмана на републиката, така както има нужда от 

решение в такива случаи, да я информираме, и до Националния 

съвет на хората с увреждания към Министерския съвет. 

И, колеги, докладвам ви за запознаване писмо с вх. № 

МИ-23-136 от днешна дата от Омбудсмана на републиката. То е 

адресирано до министър-председателя и до Централната 

избирателна комисия, относно упражняване на избирателни права от 

граждани с увреждания. 

Предполагам, че писмото е свързано и с кореспонденцията, 

която препращаме на госпожа Ковачева, която ние получаваме от 

областните управители. Моля да се запознаете и ще го обсъдим в 

работна група. 

Това са моите доклади. 

В „Административни преписки“ кой имаше доклад?  

Господин Георгиев и след това госпожа Матева. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам най-напред 

писмо с вх. № МИ-04-70 от 26 октомври 2023 г. Има го вече в 

папката с мои инициали. С това писмо, което е подписано от 

заместник-министъра на електронното управление, ни осведомяват 

във връзка със създадената организация за разпределяне на мобилни 

устройства за видео наблюдение в реално време и видео заснемане 

след края на изборния ден, че министерството е създало организация 
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за обезпечаване на  възможността за извършване на замяна на 

дефектирали и неработещи устройства в изборния ден и между двата 

тура на изборите, за което предлагат и процедура, по която това 

следва да се случва. Тя е приложена и във връзка с горното изпращат 

и списък с контактите на „Информационно обслужване“ по области. 

Отделно от горното ни уведомяват, че е създаден и Call Center,  

който ще е достъпен за времето от 20 часа на 29 октомври 2023 г. до 

8 часа на 30 октомври 2023 г. и съответните часове на 5 и 6 ноември 

2023 г. 

Накрая в това писмо е предоставен и адресът на сайта, на 

който ще се извършва, така както е написано, видео излъчване на 

броенето на бюлетините след приключване на изборния ден в 

секционните избирателни комисии, а именно evideo.bg, прочетено с 

латински букви. Посочен е съответният адрес. 

В тази връзка да кажа за сега за сведение, че под папка „Видео 

наблюдение“ в папката с моите инициали се събират съответни 

писма от общински избирателни комисии във връзка с откритите 

домове, в които не следва да се извършва видео наблюдение. Тази 

папка и данните в нея предстои да бъдат актуализирани. 

След това докладвам за сведение писмо с вх. №  МИ-06-519 от 

24 октомври 2023 г. от началник-отдел в община Харманли. В 

писмото се задава въпрос – запечатаният плик да се подготвя за 

криптографски идентификатор на текущата версия на използвания 

софтуер. Очакваме, разбира се, съответното изявление, за да може 

този код да бъде обявен, този набор от знаци. 

За сведение писма от общински избирателни комисии. Най-

напред с вх. № МИ-15-969 от 24 октомври 2023 г. от Общинската 

избирателна комисия – Панагюрище, с което допълват предишно 

тяхно писмо и уточняват, че са запознати с Методическите указания, 

където е посочено, че общинската администрация предоставя 

телефоните на членовете на СИК на съответния председател. Хубаво 

е това да го кажем на глас, да го прочетем. 
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Също така за сведение  – писмо от Общинската избирателна 

комисия – Лом, с вх. №  МИ-15-979 от 24 октомври 2023 г., с което 

задават въпроси, по които са имали спорове. Надявам се, че ще си ги 

разрешат. Остават за сведение такива въпроси. 

И последното, с вх. № МИ-15-1017 от 26 октомври 2023 г. е от 

Общинската избирателна комисия – Ковачевци, подписано от 

председател и  секретар, което съдържа въпрос, на който следва да 

отговори общинската избирателна комисия във връзка със 

съответната секция – дали е от типа, в които не трябва да има видео 

заснемане или видео наблюдение. 

В тази точка ще докладвам и едно писмо с вх. № МИ-22-447 от 

25 октомври 2023 г., което е озаглавено „сигнал“ и е сигнал, но тъй 

като завършва с последно изречение: „Моля сигналът ми да остане 

анонимен“, заради това не ви призовавам да го четете и остава за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви „искане 

на указания“ – е озаглавен мейла, вх. № МИ-15-1018 от днешна дата 

от председателя на ОИК – Алфатар. С това искане на указания 

председателят на ОИК –  Алфатар, ни обяснява, че през 1999 г. с 

решение на Общинския съвет на основание параграф, посочен към 

кметство Алеково се включва и село Кутловица. Сега след 

насрочване на изборите село Кутловица не отговаря на изискванията 

да бъде отделно кметство, няма 100 души население, и въпросът е 

следва ли в село Кутловица да бъдат произвеждани избори за кмет 

на кметство на село Алеково. 

Колеги, предлагам ви да върнем отговор, че във връзка с 

поставени такива въпроси Централната избирателна комисия е 

изпратила писмо изх. № МИ-06-370 на 19 септември 2023 г. 

Всъщност, колеги, тъй като писмото е изпратено до всички 

общински избирателни комисии, освен до всички  кметове на 
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общини, колегата председател на ОИК, би трябвало да е запознат 

със съдържанието му. 

Щях да предложа, но се надявам да прочете в протокола на 

ЦИК, че писмата и изобщо кореспонденцията на общинската 

избирателна комисия следва да е подписана от председател и  

секретар, така както предвижда Изборният кодекс. 

Така че това писмо остава за сведение. 

Колеги, докладвам ви писмо вх. № МИ-15-1022 от 

26 октомври 2023 г. от ОИК – Русе, с което ни уведомяват, че с 

Решение № 165-МИ от днешна дата са заличили регистрацията на    

С.                            Т.            Р.,  който бил регистриран под № 20 в 

листата за общински съветник от партия „Съюз на демократичните 

сили“. 

Предлагам да изпратим писма до „Информационно 

обслужване“ за отразяване на заличаването в системата и до 

Общинската избирателна комисия – Русе, да даде указания на 

територията на община Русе всички секционни избирателни 

комисии да заличат името на кандидата и да отбележат номера на 

решението, с което е заличен. И ако бъдат установени преференции 

при гласуването, да бъдат отчитани за първия в листата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо вх. № 

МИ-15-1023 от днешна дата от Общинската избирателна комисия – 

Добринище, оформено съгласно изискванията на Изборния кодекс, с 

което ни изпращат две решения – Решение № 101 от днешна дата и 

Решение № 102, с което са заличили             Г.        Б.         Х. като 

кандидат за кметство град Добринище и кандидат за общински 
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съветник, предложен от Партия „Възраждане“, първия регистриран в 

листата. 

Колеги, предлагам да изпратим две писма – до 

„Информационно обслужване“, за да бъде отразено заличаването в 

системата, и до Общинската избирателна комисия –  Банско, с 

указания към секционните избирателни комисии да заличат името на 

кандидата в кандидатските листи и в бюлетините, и как да отчита 

секционна избирателна комисия, ако открият бюлетини, с които е 

гласувано за този кандидат за кмет, съответно с преференция за 

общински съветник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА:  Колеги, докладвам ви писмо от 

„Информационно обслужване“ АД № МИ-00-237, с което ни 

информират, че въз основа на по-рано изпратено писмо е отразено в 

системата …. заличаването на кандидата. 

И, колеги, докладвам ви въпроси от Агенция „Синхуа“, които 

ви предлагам, може да се запознаете, МИ-23-133 от 26 октомври 

2023 г. Те общо взето припокриват въпроси, зададени от български 

медии. Предлагам ви да бъдат приобщени към въпросите от 

българските медии и както в предходното обсъждане, утре да бъдат 

подготвени отговори на тези въпроси, които да публикуваме и на 

нашата страница, за да могат медиите да ги ползват. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги,  във връзка с 

приетия оперативен план предлагам да изпратим писмо до всички 

общински избирателни комисии, до министъра на вътрешните 
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работи, до главния секретар на Министерския съвет, до всички 

областни управители и кметове на общини, като ги уведомяваме, че 

оперативният план е приет с решение на Централната избирателна 

комисия. Да обърнат внимание на важността от изпращането в 

посочените часови периоди на информацията за избирателната 

активност. Изрично обръщаме внимание, че ОИК следва да въведе 

като прогнозна информация датата и часа на предаване на 

документите в Централната избирателна комисия. И да се 

възползваме да пожелаем успешна работа на всички. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За запознаване ви докладвам получени 

проекти на образци на протоколи с вх. № МИ-00-232 от 26 октомври 

2023 г. между ЦИК и ОИК, както и между ЦИК и „Информационно 

обслужване“ АД, включително и проект на протокол за предаване на 

устройствата за видео излъчване на втория тур на изборите за  

кметове – за запознаване. 

Докладвам ви за последващо одобрение – в папка „Заявки 

тиражи на бюлетини“ са качени писмата – заявки до Печатницата на 

БНБ за община Поморие, кметство Лъка, въз основа на постъпило 

мотивирано искане с оглед на обработените и приети заявления за 

гласуване по настоящ адрес от кмета на общината. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, изпратихме и списъка на 

упълномощените лица от общинските избирателни комисии, 

съответно от общинските  администрации, за получаване на 

допълнително отпечатаните бюлетини от съответната печатница на 

27 октомври 2023 г. в 9 часа.  

Моля за последващо одобрение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получихме писмо от 

Печатницата на БНБ с вх. № МИ-26-101/26.10.2023 г. То е до ЦИК с 

копие до министъра на финансите и министъра на вътрешните 

работи и печатниците, които отпечатаха допълнително заявен тираж 

на бюлетините. Изпращат ни актуализиран график за предаване на 

допълнително отпечатаните хартиени бюлетини. 

В тази връзка ви предлагам изпращане на писмо до 

Печатницата на БНБ с копие до министъра на финансите и 

министъра на вътрешните работи. Уведомяваме ги, че съгласуваме 

приложения график за предаване на допълнително отпечатаните 

хартиени бюлетини за гласуване в първия тур. 

Заедно с това да ви докладвам, тъй като допълнително 

получихме писмо от областния управител на Шумен, който също е 

издал заповед за определяне на длъжностно лице от областната 

администрация за служители за получаване на хартиени бюлетини. 

Заповедта е от 26 октомври 2023 г. Ние не сме писали до областните 

управители, но няма пречка бюлетините за община Шумен да бъдат 

получени и от представител на областната администрация – да 

подпише приемо-предавателен протокол. 
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Едновременно да гласуваме и двете писма – до Печатницата на 

БНБ за изпращане на оправомощените лица, както и да съгласуваме 

графика. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, получили сме от ОИК – 

Силистра, и ОИК – Хисаря, искания за допълнителен брой 

протоколи. Предлагам да ги изпратим по  компетентност на главния  

секретар  на Министерския съвет. Писмото е във вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

или предложения има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви от община 

Димитровград сме получили писмо с вх. № МИ-23-131 от 

26 октомври 2023 г. за образуване на една нова избирателна секция. 

Приложено е копие от заповедта. От 24 октомври 2023 г. е, но 

днес получаваме тази информация. Нова секция в болница „Света 

Екатерина“. 

Предлагам да изпратим информация за това на 

„Информационно обслужване“ АД, както и да се отрази на 

страницата на Централната избирателна комисия. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад вх. №  

МИ-00-148 от 17 октомври 2023 г. от „Информационно обслужване“. 

Тогава ви го докладвах за запознаване, защото трябваше да се 

приеме оперативният план, тъй като единият от въпросите е кога ще 

се публикува информация за избирателната активност.  

В тази връзка ви предлагам да изпратим писмо и да посочим в 

кои часове се предвижда публикуване на информацията за 

избирателната активност. 

Те посочват, че на местните избори се дава обща избирателна 

активност – за общински съветници и за кметове. Така ще бъде и на 

тези избори. Начинът на определяне на избирателната активност е, 

както е посочено в точка първа, включително окончателната 

активност се публикува заедно с окончателните резултати от 

гласуването и се изчислява на база данни от обработените 

протоколи. 

В точка втора предлагат информацията на интернет сайта да 

бъде организирана по идентичен начин, както ви казах, на 

предходни избори.  

И събирането в точка трета да бъде предвидено чрез 

платформата, която ползват общинските избирателни комисии. Те 

също посочват, че на предходни вече няколко избора се ползва тази 

платформа за публикуване на информацията и така се извлича в 

Централната избирателна комисия. За целта ще създадат специален 

модул – „Избирателна активност“. 
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По всички тези точки молят да потвърдим дали приемаме 

предложението им. Ако се приеме предложението, свързано с 

избирателната активност, искат да им предоставим данни за броя на 

избирателите в отпечатаните окончателни избирателни списъци по 

общини и аз предлагам да им изпратим тази информация, получена 

от ГД ГРАО и публикувана на нашата страница. 

В модула на избирателната активност ли беше? По часове 

няма да съвпадне, но можем да кажем да изчислят общо към второто 

събиране. Защото ние сме събирали към обяд вече втори път. 

Аз ви предлагам да изпратим писмо и да кажем, че приемаме 

предложенията, така както са посочени в точки две, три и пет от 

тяхното писмо. Изрично да посочим, че събирането на 

информацията е чрез системата, която ползва общинската 

избирателна комисия, но че сме предвидили и прогнозни 

информации за датата и часа на предаване на документите от ОИК 

на ЦИК. За тази цел очакваме съдействие от тяхна страна. 

Приложено, разбира се, да изпратим и броя на избирателите. 

Ще добавя за избирателната активност системата да дава 

възможност за сравняване с предходните местни избори, без да е 

необходимо да съвпадат като часове. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам ви 

приемо-предавателен протокол с вх. № МИ-00-233. С него „Сиела 

Норма“ предлага на Централната избирателна комисия софтуера по 

точка 1.2. от Договор № 28 заедно със съпътстващата документация. 
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В тази връзка е постъпил доклад от IT експерта към 

Централната избирателна комисия Златогор Минчев с вх. № 

МИ-00-233-1. Той ни информира за предадения софтуер и 

останалите информационни активи. Предлага с оглед важността на 

материалите да им бъде направено копие, като за целта са 

необходими две флашпамети с обем 128 гигабайта. Оригиналът и 

едното копие предлага да се съхраняват в касата на Централната 

избирателна комисия, а второто копие да им бъде предоставено на 

експертите за по-нататъшно изследване. 

Тъй като в момента не разполагаме с флашпамети с такъв 

обем, предлагам да вземем решение за закупуване на две флаш 

памети, всяка с обем 128 гигабайта, за да бъдат направени върху тях 

копия на предадения софтуер. Едното копие да се предостави на 

експертите, а другото копие и оригиналът да се оставят в касата на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, с доклад на колегата Стоянова в точка четвърта мисля 

да приключим заседанието. 

Заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, предлагам ви проект на 

решение за временна замяна на член на ОИК – Столична. В 

Централната избирателна комисия е постъпило предложение с вх. № 

МИ-10-225/26.10.2023 г. от упълномощения представител на Партия 

„Движение за права и свободи“ за временно заместване на 

Венцеслав Василев Йотов – член на ОИК – Столична. 

Предлага се на мястото на господин Венцеслав Василев Йотов 

да бъде назначена Веселина Кирилова Кирилова-Стаменова. 

Към предложението е приложено заявление от господин Йотов 

за временното му освобождаване като член на ОИК, декларация и 

копие от диплома за завършено висше образование на предложения 



72 

за заместването член на общинската избирателна комисия, както и 

пълномощно на упълномощения представител на политическата 

партия. 

Предлагам да вземем решение, с което да назначим за член на 

ОИК – Столична, Веселина Кирилова Кирилова-Стаменова, с 

посочено ЕГН, на мястото на Венцеслав Василев Йотов до 

завръщането на титуляра. И да се издаде удостоверение на временно 

заместващия член. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, режим 

на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е с № 2802-МИ/26.10.2023 г. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото за утре, 27 октомври 2023 г., от 10,30 ч. 

Благодаря. 

 

(Закрито в 19,15 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

 

       Камелия Нейкова 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

Стенографи: 

  Божидарка Бойчева 

 

  Виолета Тасева 


